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Referat af møde i bestyrelsen 
 
Sted Lindebjergvej, Sorø  
 

Dato og tid  11. december 2023, kl. 18:00–21:30 
  
Deltagere  Henrik Møller Rasmussen 

Morten Højrup  
 Henrik Lyngbye    
 Janne Vendelbo 

 Jesper Pedersen 
 
Afbud Ingen 
 
Referent  Jesper Pedersen 
 

 

Dagsorden 

1. Nyt fra udvalgene 

2. Administrator adgang til klubbens facebookside  

3. Henvendelse fra Danmarks Jægerforbund 

4. Generalforsamling 2024 

5. Udvalgenes arbejde 

6. Eventuelt 
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Referat  

 

1. Nyt fra udvalgene 

• Sponsorudvalg: 

o Rabataftale med OK benzin. Er klar med et udkast på brændstof til klubbens medlemmer. 

▪ BE godkender at aftalen kan offentliggøres. 

o Sponsorudvalget undersøger mulighed for sponsoraftale med Pfizer. 

o Det var glædeligt at Brinck Dæk og Autoservice samt Uniq hundefoder var sponsor på 

mesterskabet. 

o Fra 2024 kan antallet af hjælperdummyer fra Agria nedjusteres. 

o Bestyrelsen opfordrer sponsorudvalget til at rette henvendelse til jagtforretningerne med 

henblik på sponsorater igen. 

• Medlemsudvalget: 

o Arrangementer har året igennem givet underskud (-4.000,- DKK). Entreprisen bør sættes 

op. 

o Temaaften om genetik er i planlægningsfasen, herudover planlægges temaaften om 

mentaltræning, samt en temaaften med betjenten Ivan (var på temaaften i 2023). 

o Medlemsudvalget spørger BE om klubben skal være synlig til andre outdoor 

arrangementer som f.eks. Jagt & Outdoor, Store Hestedag mm. 

▪ BE’s holdning er at fokus må være at få arrangementer inden for vores egen 

gruppe til at gå i nul før vi overvejer at brede det ud. 

o Til beslutning: Koncept om fri entre til temaaftener, ved samtidig indmeldelse i RJK, 

tilslutter BE sig. 
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o Sponsorudvalget fremsætter forslagom at afprøve streaming af temaaftener. 

▪ BE positive over at teste konceptet. Evt. som gratis tilbud. 

• Økonomi: 

o Retningslinjer for kørepenge tages op til revision i MU. 

▪ BE beslutter at der udarbejdes en vejledning om praksis for kørepenge, som 

offentliggøres på klubbens hjemmeside. 

o Manglende betaling fra to af klubbens trænere blev drøftet. 

▪ BE beslutter at kasseren kontakter de trænere med udeblivende betalinger. 

o Fastsættelse af trænergebyr bør revideres. 

▪ BE beslutter at TU udarbejder et forslag til en forenkling af systemet. 

• Træningsudvalget: 

o Årshjul udarbejdes i TU for 2024. 

▪ Trænerdag i maj 2024 med engelske dommere i støbeskeen. 

▪ Hvalpedag i øst og vest 2024 skal datosættes og detailplanlægges. Forventes klar 

ved næste møde i TU. 

o Forslag om at rangere trænere som A og B på samme måde som dommere. Dette drøftes 

på næste møde i TU. 

▪ BE diskuterede hvordan det kunne administreres.  

▪ Forslaget er ment som en hjælp til hundeførere, for lettere at finde trænere der 

passer til hundeførerens ønsker. 

o TU fremsætter forslag om at de indsamlede penge i forbindelse med Lars Carl Holtens 

bortgang anvendes til en medlemstræningsdag med eksterne dommere. Der blev i alt 

indsamlet 14.261,- DKK. 
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▪ BE vedtager forslaget, samt at der udarbejdes et opslag på Facebook om 

anvendelsen af de indsamlede midler. 

o TU er blevet forespurgt om dækning af kørepenge til klubbens trænere i forbindelse med 

trænerens egne private hundetræningsarrangementer med brugerbetaling. 

▪ BE mener ikke at klubben skal dække disse udgifter. Dette er træneres eget 

arrangement og ikke klubbens. 

• Markprøveudvalget: 

o Markprøvesæsonen 2023/2024 er gået rigtig godt. Flere tilmeldinger end 2022/2023 

sæsonen.  

o De engelske dommere på årets markprøvemesterskab blev drøftet. Forslag til 

udenlandske dommere modtages gerne i MU. 

o Jacob Lund Grandjean og Petter Willemoes Helms har fået ansvaret for tests øst for 

Storebælt. 

o Ny vinderklasse markprøve oprettes på Bognæs i januar. 

o Åbenklasse markprøve i Sverige blev drøftet. Det havde været en spændende prøve med 

godt terræn og gode apporteringer. Arrangementet afveg dog fra hvordan prøverne 

normalt afvikles i Danmark. Dette er værd at være opmærksom på for danske 

hundeførere. BE anbefaler at hvis man er i tvivl om prøver i Sveriges afvikling, så kontakt 

prøvelederen. 

o Internationale prøver er gået rigtig godt og der er gjort erfaringer til de kommende års 

prøver. Møde mellem MU og BE planlægges i det nye år for at drøfte prøverne nærmere. 

▪ Møde med DRK’s MU om planlægning af næste års prøver er i støbeskeen. På 

dagsordenen er bl.a. spørgsmålet om prissætning af prøverne. 

o BE drøftede det at have to dommere på åbenklasse markprøver. 

▪ Rekruttering af nye dommere forbliver en prioritet og nye kandidater blev drøftet. 

o Den indledende planlægning af UHM 2024 er påbegyndt. 



     RETRIEVERNES JAGTHUNDEKLUB 

Bestyrelsen 
Formand Henrik Møller Rasmussen 

 
 

Side 5 af 6 

 

 

2. Administrator adgang til klubbens facebookside 

• BE har modtaget forslag om, at hvert udvalg har en repræsentant som er Facebook redaktør. 

Dvs. administrator adgang til RJK’s facebookside.  

o BE er positive over forslaget og beslutter, at udvalgene udpeger et medlem til 

godkendelse hos BE. Herefter vil disse medlemmer blive introduceret til opgaven ved en 

dialogaften om code of conduct med deltagelse af eksisterende administratorer. 

 

3. Henvendelse fra Danmarks Jægerforbund 

• Møde mellem DJ og BE blev afholdt 2023.10.18 efter invitation fra Danmarks Jægerforbund om et 

evt. samarbejde. 

o Fagligt netværk inden for specialklubberne af jagthunde i Danmark blev drøftet. 

o Kontaktpersoner til videreformidling af interesserede medlemmer blev drøftet. 

o Udveksling af dommere og invitation til RJK’s dommere om at uddanne sig til DJ dommer 

blev fremsat. 

▪ BE beslutter at videresende DJ’s dommerinvitation til klubbens dommere, men 

det er dommerenes egen beslutning hvorvidt de ønsker at tage imod tilbuddet. 

 

4. Generalforsamling 2024 

• Dato sat til 2024.03.17 på Blommenslyst Kro på Fyn. 

o Formøde klokken 10. Frokost klokken 12. 

o Generalforsamling starter klokken 14. 

• Janne Vendelbo har besluttet ikke at genopstille til BE. 

o BE modtager gerne forslag til kandidater og der vil blive udarbejdet opslag på 

Facebook om dette. 
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• Forslag til kandidater som referent og dirigent på generalforsamlingen blev drøftet. 

5. Udvalgenes arbejde 

• BE beder udvalgende om at nedsætte kommisorium til deltagelse på generalforsamlingen. 

6. Eventuelt 

• TU foreslår at afholde en trænerdag for klubbens trænere med deltagelse af engelsk træner.  

o BE godkender dette i håb om at det vil øge aktiviteterne i TU. 

• Næste møde i BE fastsættes til 2024.02.20 hos Morten Højrup ved Sorø. 


